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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz az ingázó egyészségügyi dolgozókkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán  Viktor  miniszterelnök  úr  ma  reggeli  rádióinterjújában  arról  is  beszélt,  hogy  az
egészségügynek  még  bőven  vannak  tartalékai.  Be  lehet  még  vetni  az  önként  jelentkező
orvostanhallgatókat, valamint lehet szükségessé válik a nyugati országrészen élő, de a határon túlra
ingázó  egészségügyi  dolgozók  munkába  állítása  is  végső  esetben.  Erre  valószínűleg  azok
számíthatnak, akik Ausztriába járnak át nap mint nap dolgozni.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Egyeztettek már az osztrák kórházakkal és tájékoztatták őket  a  lehetséges magyar  munkaerő
kivonásról?

2.  Az  érintett  egészségügyi  dolgozókat  mi  biztosítaná  afelől,  hogy  ha  elhagyni  kényszerülnek
külföldi munkahelyüket, akkor a vészhelyzet után visszavennék őket és megmaradna az állásuk?

3. Ha még nem történtek ilyen fajta egyeztetések az érintettekkel, akkor nem tartja Miniszter úr
aggasztónak,  hogy  a  kormány  az  ingázó  egészségügyi  dolgozókat  is  beleszámolja  az  emberi
erőforrás tartalékba?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.03.26.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


